
Årsmelding Grenland Næringsforening 2022 
Grenland Næringsforening ble en realitet i september 2017 etter fusjon mellom Porsgrunn- og Skien 

næringsforeninger, stiftet på 1880-tallet. Foreningen skal ivareta næringslivets rammevilkår avhengig 

av bedriftenes geografiske lokalisering, bransje og størrelse. 

Etter forrige års erfaring med begrensning av fysiske møter, har vi – som resten av samfunnet - 

tilpasset oss nye arbeidsformer og digitale møteplasser. Foreningen har hatt høy aktivitet gjennom 

året, med stadig flere fysiske treff.  

Vi jobber hardt for å ivareta våre medlemmers interesser via høringsuttalelser og tilstedeværelse, 

samt ved å sette aktuelle temaer på agendaen på våre medlemsmøter. Foreningen blir en stadig 

viktigere møtearena for Grenlands næringsliv, og vi har hatt rekordhøy deltakelse på 

medlemsmøtene gjennom året. 

I 2022 vedtok styret og legge ned Porsgrunn Lokalutvalg og Skien Lokalutvalg, og erstatte disse med 

et felles Utvalg for samfunnskontakt og høringer.  

 

Foreningen har gjennom året vært involvert i en rekke saker på næringslivets vegne. Disse sakene blir 

fulgt opp av daglig leder/administrasjonen, foreningens styre og utvalg for samfunnskontakt og 

høringer.   

 

Det har vært svært høy aktivitet i året som har gått der foreningen har vært engasjert i mange saker, 

arrangementer og næringsaktiviteter. Kort kan nevnes: 

• Høringssaker, kommunale og regionale, bl.a. fylkesdeling, RV36 og strømstøtte 

• Ivaretakelse av næringsinteresser på vegne av medlemmer (ad hoc saker) 

• Videreføring av arbeidet med Skien 2030 og Ibsen 2028 - Utvikling av Skien som reisemål 

• Deltakelse i Ressursgruppe Næring. Ressursgruppas mandat er å sikre næringslivets 

  interesser i hovedrevisjonen av Bypakke Grenlands handlingsprogram 2019-2025, og i en 

   eventuell byvekstavtale mellom Grenland, Samferdselsdepartementet og Kommunal og 

   moderniserings-departementet 

• Deltakelse i Næringsalliansen Vestfold og Grenland. Alliansen er et samarbeid mellom 

   næringsforeningene i Larvik, Sandefjord, Tønsberg, Holmestrand, Horten og Grenland, med 

   spesiell vekt på samarbeid om felles regionale næringspolitiske saker, styrking av merkevaren 

   Vestfold og Grenland, samt erfaringsutveksling/kunnskapsdeling. 

• Samarbeid med NHO Vestfold og Telemark i relevante saker for næringslivet i Grenland 

• Grenland Chamber of Commerce; daglig drift og samarbeid med 14 handelskammer i 

   Norge 

• TV-Aksjonen til inntekt for Leger uten grenser 

• LoPe – mikrointegrering, Steg for Steg-prosjektet og frivillighetsarbeid 

• Samarbeid med NAV om å få «alle» ut i arbeid med fokus på mangfold og utenforskap 



• Industriuka; inkludert Kompetansefrokost m/Loveleen Brenna og felles frokostmøte m/Skien 

   Kommune, Luleå-besøk og Etterfest Industriuka 

• Medlemsblad 

• Medlemsbesøk 

• Møter i Skien Næringsforum i samarbeid med Skien Kommune 

• Green Network-arrangementer i samarbeid med Næringsalliansen 

• Deltakelse på arrangementer: Arendalsuka, Beredskapsdagen og Skienskonferansen 

• 2 dagers besøk av Skiensklubben 

• Fokus på synlighet og informasjonsdeling i sosiale medier 

• Jury på Innovasjonscamp Skien Videregående Skole/Ungt Entreprenørskap 

• Styresamling i Næringsalliansen 

 

Hovedsamarbeidspartnere 

Takket være gode hovedsamarbeidspartnere har vi anledning til å invitere til interessante 

medlemsmøter av høy kvalitet.  

Våre to samarbeidspartnere i 2022; Aider og Tenden Advokatfirma har ønsket å forlenge sitt 

samarbeid også i 2023. Vi gleder oss til nok et spennende år for Grenland Næringsforening med disse 

på laget!  

 

Samarbeid i Grenland 

Grenland Næringsforening samarbeider tett med kommunene, politisk og administrativt.  

Foreningen har også et godt samarbeid med NHO Vestfold og Telemark, Teknologi- og 

industriklyngen Powered By Telemark, og næringsforeningene i Vestfold. 

Daglig leder har sammen med næringssjefene i Skien og Porsgrunn kommuner etablert faste Teams-

oppdaterings-møter hver 3. uke, som er et gjensidig nyttig og viktig samarbeid begge sider ønsker å 

fortsette med. 

 

Foreningens økonomiske situasjon 

Omsetning i 2022 utgjorde kr 2 494 866 som består av inntekter fra ordinær foreningsdrift, inklusiv 

handelskammertjenestene og utleie av Villa Fløyen. 

Årsresultatet ble et underskudd på kr – 442 131 

Underskuddet skyldes hovedsakelig kostnader til ny terrasse på Villa Fløyen og lavere aktivitet i 

avdeling Grenland Chamber of Commerce enn forutsatt/budsjettert. Årets underskudd var likevel 

noe mindre enn budsjettert. 



Avdeling Villa Fløyen hadde et driftsresultat/underskudd på kr - 314 825, foreningen et 

driftsunderskudd på kr – 63 196 og Grenland Chamber of Commerce et driftsunderskudd på  

kr – 114 816.  

Foreningens egenkapital og likviditet er god.  

Forøvrig vises til vedlagte årsregnskap.  

 

Klosterøyafondet  

Grenland Næringsforening overtok i 2015 eierskapet til Klosterøyafondet AS. Fondet ble etablert i 

etterkant av nedleggelsen av Union med mål om å avlaste de lokale virkningene av at Norske Skog 

Union ble nedlagt. Klosterøyafondet AS har fremdeles noen ledige midler og vil fortsette arbeidet 

med å bidra til vekst i Grenland gjennom risikolån og egenkapital.   

 

Styret vil takke våre samarbeidspartnere, tillitsvalgte og ansatte for god innsats gjennom året - og 

alle våre medlemmer for god oppslutning om foreningens aktiviteter. 

 

Vedlagt (under) en oversikt over foreningens møteaktivitet i 2022. I tillegg har foreningen vært 

medarrangør og deltatt i en rekke møter i samarbeid med Bypakka, kommunene og andre 

samarbeidsaktører. 

 

Skien, 31. desember 2022 / 1. mars 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Møteaktivitet 2022 

04.01.22 Medlemsmøte JANUAR  

Medlemsmøte i januar ble utsatt til februar på grunn av smittevernrestriksjoner.  

 

 

01.02.22 Medlemsmøte FEBRUAR 

Februarmøtet ble avholdt i Universitetet Sørøst-Norges store aula i Porsgrunn. Tema var Grenland 

2030 – Vinn eller forsvinn? Til tross for korona samlet vi 70 medlemmer. Rolf Røtnes fra 

Samfunnsøkonomisk analyse AS ga oss en interessant tallfremstilling der han pekte på utfordringer 

og muligheter for Grenlands næringsliv i årene som kommer.  

Svein Olav Ellingsen og Tom Roger Rystad dykket ned i Bane NOR sine planer for Skien Brygge. 

Tommy Thovsland fra R8, presenterte en ny rapport som viste at lokaltog kan bli en realitet i 

regionen for betydelig mindre midler enn tidligere beregnet. Kveldens møtesponsor var Bane NOR.    

 

 

 
 
 
 



 
 
01.03.22 Medlemsmøte MARS  
 
Vi fikk besøk av 40 deltakere fra Sandefjord Næringsforening. Møtet ble holdt i Powerhouse med 

rekordoppmøte og nærmere 150 deltakere. E24s samfunnsredaktør, Torbjørn Røe Isaksen, foredro 

om Grønn næringsutvikling. Jon Sletten fra Yara fortale om den helt nye Yara Birkeland og hvordan 

de skal elektrifisere sin produksjon på Herøya. Vi fikk et innblikk i prosessene med hyperscale 

datasenter i Skien ved ordfører Hedda Foss Five, og Tommy Thovsland snakket avslutningsvis om 

Powerhouse og hvordan nye bygg kan bygges etter Parisavtalens krav. Etter program og mat ble det 

omvisning og mingling.  

 

 

 
 



29.03.22 GNF-Frokost MARS 
 
Frokostmøtet på Villa Fløyen ble en suksess med over femti deltakere. Konjunktur Sørøst presenterte 
sin ferske konjunkturrapport for Grenland. Undersøkelsen viste at Grenlands befolkning ser lysere på 
fremtiden enn mange av våre naboregioner og landet forøvrig. Videre ga Bjørnar Fjeld fra Aider, gode 
tips om hvordan bedrifter kan ta best mulige beslutninger basert på tallgrunnlag, og Tor Bechmann 
fra Tenden Advokatfirma, var sistemann ut og reflekterte over om det var lurt (eller ikke?) å tilby 
aksjer til ansatte.  
 
 

 
05.04.22 Medlemsmøte APRIL 
 
Aprilmøtet ble avholdt i Teater Ibsen’s flotte lokaler på Klosterøya - et av Norges mest moderne 
teater. Vi fikk høre Kristin Saga, direktør i NHO Vestfold og Telemark synge(!) og fortelle om resultat 
av årets kompetansebarometer - og hvilken kompetanse vi mangler i vår region. Deretter fulgte 
Elisabeth Klever fra Universitetet i Sørøst-Norge opp, med hva universitetet kan bidra med for å lukke 
kompetansegapet. 
Direktør i Innovasjon Norge - Vestfold og Telemark, Anniken Fægri Damm-Larsen, viste oss hvilke 
apparat de har for å stimulere eksporten - og avslutningsvis fortalte CEO Vidar Mathisen om 
InflowControls vellykkede eksportsatsning. 
Teater Ibsen stilte med en kortvariant av stykket Ibsen skal brenne, hvor Henrik Ibsen trer inn i 2022 
og sparker til høyre og venstre i sann Ibsensk ånd. Etter mat og mingling ble vi vist rundt i kulissene til 
teateret. 
 
 
 
 



 
03.05.22 Generalforsamling / Medlemsmøte MAI 
 
Årets generalforsamling ble gjennomført på Villa Fløyen. Sjeføkonom i Handelsbanken Norge, Marius 

Gonsholt Hov, presenterte vårens ferske konjunkturrapport og hvilke prognoser både Handelsbanken 

og Norges Bank har for fremtiden.  

I forbindelse med Frivillighetens år holdt Gisle Lunde (Der du bor - Telemark), Magne Dyrland (Blå 

Kors Steg for Steg) og Eivind Løberg (Frivillighetskoordinator i Skien kommune) innlegg, hvor de 

presenterte sine gode prosjekter, og utfordret oss til å bidra inn i frivilligheten. 

Etter 6 år ble Christer L. Sørensen (Thon Hotel Høyers) takket av som styreleder. Ny styreleder er 

Skjalg Aasland fra Herøya Industripark AS.  

Kristian Norheim (Skagerak Energi) ble takket av etter flere år i styret, og det samme ble Magnus 

Nilsen (Kranringen) som har vært nestleder de siste årene.  

Inn kom Finn Flogstad (Frier Vest), Julia Lindland (GREP) og Sissel M. Andersen (varamedlem) (CR 

Group AS). Linda Bolsøy Tveitan (Herkules Kafe) overtok Kristian Norheims varaverv. 

Generalforsamlingen ble, tradisjonen tro, avsluttet med middag hvor laks og jordbær stod på 

menyen. 

 



 

07.06.22 Sommerfest / Medlemsmøte JUNI 

Vi avsluttet møtesesongen med sommerfest på Villa Fløyen med over sytti påmeldte. 

Anne-Hege Svartdal, Visit Telemark, holdt et inspirerende foredrag om reiseliv og hvordan Vestfold 

Telemark skal vokse som turistdestinasjon, med de store ringvirkningene det kan gi for regionen vår. 

Foreningens hovedsamarbeidspartnere, Aider og Tenden Advokatfirma, stod for underholdningen -

der Hilde Norland Gundersen og Erik Damberg sørget for den rette sommerstemningen.  

Vi hadde besøk av Litauens handelsattache, Darius Budrys, som snakket om mulighetene for handel 

mellom Norge og Litauen.  

Daglig leder Mette Sannerholt Andersen loset oss gjennom møtekvelden, og foreningens nyvalgte 

styreleder, Skjalg Aasland, var kveldens stødige toastmaster. Til sist takket varaordfører i Skien 

kommune, Trond Ballestad, for maten på en utmerket måte. 

 



 

26.08.22 GNF-Frokost AUGUST 

Femti deltakere var samlet til GNF-Frokost på Villa Fløyen denne fredagen i Mersmak-helgen. Vi fikk 

høre Eva Preede presentere den nye arealdelen i kommuneplanen og det ble åpnet for spørsmål 

etterpå. Tone Mari Flatland fra EY ga oss en raskt og god innføring i den nye 

hjemmekontorforskriften som trådte i kraft 1. juli 2022. 

 

 

06.09.22 Medlemsmøte SEPTEMBER 

Overskriften for septembermøtet var Kraftbehov og Kraftløsninger. Det ble en vellykket kveld i Kafè K 

sine hyggelige lokaler i Porsgrunn med over 80 deltakere.  



Eirik Lund Sagen (kraftanalytiker) og Andreas Billington fra Skagerak Energi (Kraft) redegjorde for 

strømpriser, fremtidsutsikter og Har vi en strømkrise i Norge?  

Thea Øverli i Lede ga oss innsikt i prosessene bak tildeling av strøm - og hvilke utfordringer de står 

overfor i denne prosessen. Kjetil Ditlefsen og Roger Johnsen fortalte om Løvenskiold Fossum’s 

satsning på småkraftverk, og Nordisk Energikontroll informerte om hva de kan tilby for å redusere 

energibruken i eksisterende bygg. Til slutt fikk vi høre professor emeritus ved USN Sørøst-Norge, 

Wilhelm Rondeel, fortelle om kjernekraft og thorium.  

Etter foredragene fikk vi servert smakfulle tapas, og det ble gode samtaler om kveldens energitema 

rundt bordene.  

 

 

08.09.22 Grenland Styrenettverk KICK-OFF SEPTEMBER 

Det «korona-utsatte» styrenettverket ble endelig satt i gang med Kick-off på Villa Fløyen. Sammen 

med Tekna og Powered by Telemark, er Grenland Næringsforening initiativtakere til nettverket. 

Første samling samlet rundt 50 ivrige deltakere. Vi fikk høre Marianne Harg (Kragerø Energi), Espen 

Kjeldsen (Skagerak Capital), Fredrik Nordgård (EY) og Lasse Jensen (Tenden advokatfirma), som med 

hver sine gode foredrag presenterte ulike perspektiver på styrearbeid og nettverk.  

 



 

04.10.22 Medlemsmøte OKTOBER 

Medlemsmøtet i oktober ble avholdt i et smekkfullt Villa Fløyen. Mer enn 80 deltakere var samlet til 

foredrag, samtaler om livet, og mingel. Direktør i NAV Vestfold og Telemark, Terje Tønnessen, 

redegjorde for ferske tall om arbeidssituasjonen i regionen vår. IA-rådgiver, Ole-Petter Henriksen, 

viste oss en rekke gratisverktøy som NAV tilbyr bedrifter som ønsker å ha fokus på mental helse.  

Deretter fikk vi høre historiene til tre kjente næringslivstopper i regionen: Bård Stranheim, Hanne 

Gro Haugland og Stein Birger Johnsen. Hva de har stått i, hvordan det oppleves å møte en krise og 

hvordan vi kan være gode medmennesker. Det ble noen sterke øyeblikk med livet nært på, og en 

medlemskveld utenom det vanlige.  

Forhåpentligvis ble vi litt klokere og reflekterte med hensyn til å være gode kollegaer og 

støttespillere, også for topplederne i bedriften. 

Kvelden ble avsluttet med mingling og middag med fårikål og tilslørte bondepiker fra Villa Mat.  



 

25.10.22 GNF-Frokost OKTOBER 

Våre frokostmøter har blitt populære og høstens andre GNF-Frokost ble avholdt på Villa Fløyen med 

godt oppmøte. Vi fikk høre Åge Flohr, fra vår ene hovedsamarbeidspartner Aider, som presenterte 

Aiders nye HR-scanner. Dagens møtesponsor var KPMG og Joachim Charlsen Pande ga oss en god 

innføring i det nye forslaget til statsbudsjett for 2023. 

Vi avsluttet frokosten med en rekke speed-presentasjoner, hvor flere av våre medlemsbedrifter fikk 

fortelle litt om seg og sin virksomhet.  

 

 

 



 

 

01.11.22 Medlemsmøte NOVEMBER 

November-medlemsmøtet var et samarbeidsmøte med Sandefjord Næringsforening. Vi dro med buss 

fra Klosterøya på bedriftsbesøk til Jotuns hovedkontor i Sandefjord. Philip Esnault presenterte Jotuns 

arbeid og virksomhet, og Tom E. Evensen presenterte Hull Solutions som er et innovativt samarbeid 

mellom Jotun og Kongsberg Gruppen. Til slutt fortalte styreleder i NHO Vestfold og Telemark og 

managing director i Wood Group, Lars Fredrik Bakke, om utfordringer og muligheter i vår region. Vi 

fikk servert nydelig julemiddag og ble tatt svært godt imot av både Jotun og Sandefjord 

Næringsforening. Vi erfarer at å knytte bånd på tvers av kommunegrenser, er av stor betydning. 

 

 



22.11.22 Grenland styrenettverk - NOVEMBER 

Første ordinære samling i Grenland styrenettverk samlet i underkant av førti personer en tidlig 

tirsdags morgen på Villa Fløyen.  Øystein Gunnerød (EY) og Lene Aspen Nilsen (Origami Paperworks) 

ga gode råd for styrerollen og styrets sammensetning i de ulike fasene en bedrift går gjennom.  

 

06.12.22 Medlemsmøte DESEMBER (Lutefiskaften) 

Tradisjonen tro ble årets siste medlemsmøte avholdt i et fullsatt Villa Fløyen med lutefisk på menyen. 

I år deltok nye og «gamle» medlemmer i muntert lag med god mat og drikke i våre ærverdige lokaler.  

Vi kunne stolte avsløre at Aider og Tenden Advokatfirma forlenget sin hovedsamarbeidsavtale med 

Grenland Næringsforening videre ut 2023. Söderberg & Partners Norge og Bemanningsbyraaet fikk 

priser for «Årets oppmøtebedrifter», og vi fikk servert deilig mat fra Villa Mat. 

Nina Gromstad og Espen Gjelstad Gundersen sørget for underholdning og julestemning, og Geir 

Tangen, Tangen Media & Event, forbløffet oss nok en gang med sine tankeleser-evner! 

 

 

 

 


